
 
 

Ordförande har ordet: juli 
Semestern har varit fantastisk i år. Jag hade förmånen att ”gå tidigt” och fick 
därför både sol, värme men också regnskurar och svalare nu på slutet. Hönsen är 
på plats och bidrar med mys och trivsel på vår lott. Potatisen växer och växer och 
zucchinin har börjat ge skörd. Hallonen, vinbären och körsbären ger gott om bär 
också i år.  
 
Jag känner mig alltid rik när jag får god skörd här på kollo och det får jag oftast 
numera. Så har det inte alltid varit. Jag brukar ofta skoja och säga att jag har 35 
års misslyckanden av sådd och skörd med mig. Ja, allt har väl inte alltid 
misslyckats med allt- men det tog sin tid att lära mig odling. Många säger att det 
är bara att peta ner lite frön så får man skörd. Kanske någon annan lyckas med 
det, men jag har nog fått lära mig jobba för skörden. Kompostering, gödsling, 
vattning, gallring och ogräsrensning.  
 
På tal om ogräsrensning…oj vad trött jag kan bli på det!! Vi som har en så lång bit 
mot grusvägen rensar om och om igen där, förutom i rabatter och land. Men när 
det väl är gjort så blir jag så nöjd. Jag tycker det blir så fint så det är värt allt 
arbete. När vi var nya som kolonister och inte förstod vikten av att hålla efter fick 
vi ett snällt råd av en gammal farbror på området. ”Jobba lite med ogräset varje 
dag. Bara en halvtimme eller så, då håller ni efter och det blir inte alls så jobbigt.” 
Det är ett råd jag skulle vilja förmedla vidare. Om vi alla jobbar lite med ogräset, 
oftare, så håller sig grusvägarna fina och det ser välordnat ut.  
 
Vi har tre roliga och viktiga datum framför oss. Den 6/8 liar vi ängarna. De som 
inte kan slå med lied är välkomna med filt och piqniq till ängarna för att titta på.  
12/8 har vi lopp- och skördemarknad. Alla kan sälja något från sin lott på 
föreningens gemensamma bord för skörd. Det kostar inget att stå vid det bordet! 
Det vore bra om vi har mycket att sälja! Samma dag får vi studiebesök från en 
annan koloniförening. Det vore mycket roligt om området är välskött och fint vid 
alla lotter på Solängen den dagen!  
 
Den 19/8 ser jag fram emot Jubileumsdagen. Jubileumsgruppen har förberett så 
gott vi kunnat, så jag är övertygad om att det blir både trevliga aktiviteter under 
dagen och en trevlig fest på kvällen. Det är gästen som gör festen så jag hoppas 
att många är festsugna!  
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